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贵阳东景希尔顿酒店



酒店介绍

贵阳东景希尔顿酒店位于观山湖区，紧邻市行政中心。距离贵阳龙洞堡国际

机场仅需40分钟车程，步行15分钟可到达地铁1号线。

酒店拥有299间客房及套房，900平方米的无柱宴会厅，挑高7米，且设有

汽车直达通道，为您的会议及宴会提供绝佳选择。

HOTEL INFOMATION
Hilton Guiyang, a new 299-room, state-of-the-art hotel in Guan-
shanhu district. Located in the heart of a thriving business hub, 
the hotel is the perfect blend of natural beauty and cultural 
heritage. Its breathtaking natural scenery, along with its enticing 
local culture, makes it a special place. Hilton Guiyang dazzles with 
the natural beauty of Guiyang, the capital of Guizhou province, 
captured within the architecture in a manner of understated 
homelike. Hilton Guiyang is poised to be a destination for the 
business elite & family visiting the district from across the globe.



我们的客房

酒店客房配备科技先进的设施，挑高设计及大落地窗，让您尽瞰贵阳的无限

绿景，以此体会贵阳的绿意盎然。酒店共有299间客房，包含17间套房。

其中，酒店还设有大使套房及总统套房，宽阔空间及典雅的装饰，充分满足

商务住客的需求。

OUR GUEST ROOMS
The hotel o�ers a plenty of choices from 299 digital key-enabled 
bright and tastefully decorated guest rooms and 17 suites, well 
suited for a business traveler, convention attendee or a family 
on vacation. There is another exciting facility in the hotel. If you 
want to treat yourself to the well-earned luxurious experience, 
try our Presidential suite, which boasts 206 sq. m. of pure style 
and comfort, a separate living space, meeting and study room, 
a kitchenette and a large bathroom with a whirlpool tub. 



高级大床房-102间

豪华大床房-31间

行政大床房-43间

行政豪华大床房-5间

高级套房-5间

行政套房-1间

总统套房-1间

高级双床房-69间

豪华双床房-13间

行政双床房-15间

行政豪华双床房-2间

豪华套房-8间

大使套房-2间
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King Guest Room-102
Twin Guest Room-69
King Deluxe Room-31
Twin Deluxe Room-13
King Executive Room-43
Twin Executive Room-15
King Executive Premium Room-5
Twin Executive Premium Room-2
King One Bed Room Suite-5
Deluxe Suite-8
Executive Suite-1
Premium Suite-2
King Presidential Suite-1
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客房房型

GUEST ROOM TYPE



健身中心 行政酒廊

健身中心和水疗

宾客入住期间可享丰富的健康与休闲设施。24小时健身中心配备先进的有氧

运动和力量训练设施，皆在为您带来独特的健身体验。

行政酒廊

入住行政客房及套房的宾客可享行政酒廊礼遇，畅享酒廊私密空间带来的

商务办公便利和休闲时光，并能享有酒廊提供的早餐、下午茶、欢乐时光

（晚间鸡尾酒），以及全天候供应的咖啡与茶等尊贵礼遇。

FITNESS CENTRE
All guests can enjoy a variety of wellness options, which include 
a 24-hour fitness center that o�ers yoga, sauna and steam room, 
and a large indoor daylight pool with a beautiful sun deck, and 
whirlpool. Guests can further unwind in the spa with seven 
treatment rooms to take care of their wellbeing, then step out to 
a nice roof top garden with great city views. 

EXECUTIVE LOUNGE
Guests staying on the Executive floors will have the exclusive 
access to the Executive Lounge, hold a meeting in the afternoon 
savoring the creative refreshments or wind down over a premium 
drink during cocktail hour. 



厨艺-全日制餐厅

舒适温馨的全天候餐厅，提供自助美食及零点菜单。技艺精巧的厨师在开

放式厨房现场制作各式美食，宾客可在此尽情畅享季节限定的特色菜品及

令人垂涎的甜品。餐厅设计采用现代装饰艺术风格，此外，还设有户外用

餐区，是环球美食与贵州徐徐微风的别样融合。

KITCHENCRAFT
Kitchen craft is a flexible all-day-dining concept o�ering a 
wide variety of local and international mouth-watering 
cuisines. This dynamic restaurant boasts live cooking stations, 
which means the guests will get to see the action first hand, 
smell the ingredients, interact with the chefs, and savor 
well-balanced dishes made with the freshest local produce. 



青雅-中餐厅

中餐厅设计灵感来源于贵州苗家女孩，清幽雅致却不失苗家独到的热情。供

应来自中国各地特色又相融合的佳肴美馔，包含黔菜、川菜及粤菜等。设有

雅致的私人包间，适合朋友相聚及商务会晤等需求。

QINGYA CHINESE RESTURANT
A bronze sculpture of Pen Zai tree – a symbol of culture, prestige 
and honor – welcomes the guests to Qingya, our fine dining 
Chinese restaurant. Inspired by the mastery of the four arts – the 
zither, painting, calligraphy, and the game of Wei Qi – Qingya 
boasts unique design, authentic ambience and traditional yet 
creative dishes made with the freshest local produce. 



面聚轩

在一方私密的空间里，为宾客呈现世界各地的地道美食，以面食的独特

柔韧及别样筋道，为您提供“全心”的味蕾盛宴。

NODU
NODU is modern and unpretentious exuding a neighborhood 
vibe. Moreover, the guests would be able to enjoy a selection 
of homemade noodles and dumplings from di�erent regions, 
to be prepared right before their eyes at our “bowl-like” 
noodle-making station. 



东景阁-大堂吧

供应特色下午茶及招牌甜品，这里弥漫的咖啡香将是您午间的难忘回忆。

夜间，宾客在这里还可以享用到调酒师独具特色的创意鸡尾酒。

THE RESIDENCE LOBBY LOUNGE
People can enjoy a spacious and inviting living room atmo-
sphere at The Residence, a perfect marriage between café and 
boutique patisserie with grab and go options. Guests can also 
relax over beers and locally made cocktails.



宴会及会议

酒店的会议与宴会空间总面积达2450平方米，可满足当地巨大的会议和活动空间需求。面积达900平方米的无柱宴会厅，可容纳400人的课桌会议，配有宽敞明亮的前厅入口、以及可供汽车直接进入的专用通道，是商务会议会展、时尚社

交活动，周年庆典及婚宴场合的不二之选。同时，12间多功能会议室均配备先进会议配套设施及视听系统。

SMART MEETINGS
Catering to the region’s strong demand for exceptional meeting and event spaces in Guiyang, Hilton Guiyang leverages its premier location near convention and business centers to o�er the wide meeting 
space spread over a total of 2,300 square meters area. The stunning pillar-less Grand Ballroom, measuring 900 square meters, can accommodate up to 400 guests in a banquet setting, and features a dedi-
cated entrance with a spacious meeting foyer, as well as a private inner courtyard, to bring an extra touch of exclusivity to conventions or milestone celebrations. In addition, twelve flexible meeting rooms are 
also equipped with advanced audio-visual and technical facilities. Corporate meetings, events and weddings can be crafted into unique experiences that inspire and delight guests.



卫生间
Washroom

贵阳宴会厅
Guiyang Grand Ballroom

宴会前厅
Foyer

电梯
Elevator

下沉式花园
Garden

扶手电梯
Handrail Elevator

观山厅
Guanshan Grand Ballroom

会议厅1
Meeting Room 1

卫生间
Washroom

VIP室
VIP room

会议厅2
Meeting Room 2
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宴会厅及会议室规格 SIZE

楼层 名称
剧院式 课桌式 U型 董事会 宴会式 鸡尾酒会

规格(m)
长×宽×高 面积(m2)

贵阳宴会厅

1/2贵阳宴会厅

会议厅3

1/2会议厅3

会议厅4

会议厅5

观山厅

1/2观山厅

会议厅1
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行政董事会议室

董事会议室

35.2×25.6×7

17.6×25.6×6.5

19.44×9.6×4.5

9.5×9.5×4.5

8×5×2.9

8.1×7.6×3.4

27×14.45×4.5

13.5×14.5×4.5

11×8.3×4.5

14.5×7×4.5
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9×6.1
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完美庆典

在希尔顿酒店，我们致力于为您打造一场美妙难忘的婚礼体验，您要做的就

是享受即将来临的甜蜜时刻。无论是惊艳味蕾的美味佳肴还是多样的场地选

择，我们专业的宴会团队将为您贴心考虑婚礼中的细节，全力为您打造一场

难忘的庆典。

美好瞬间

在贵阳东景希尔顿酒店举办您的婚礼，留下钟爱一生的美好回忆。酒店地处

经济核心发展区域。宽敞的客房、浪漫的婚礼场地、诱人的餐饮选择和各种

现代化设施，一切只为呈现您的甜蜜时刻。

A DAY TO REMEMBER
We are committed to creating a wonderful and memorable 
wedding experience for you. Only thing you need to do is enjoy 
the sweet moments. Whether it is amazing taste buds delicious 
food or a variety of venue choice, our professional banquet team 
will carefully consider the details of 
the wedding for you to create an unforgettable celebration.

BEAUTIFUL MOMENT
Hold your wedding in Hilton Guiyang, and leave a lifetime of fond 
memories. Hilton Guiyang
is located in the heart of a thriving business hub. Spacious guest 
rooms, romantic wedding venues, attractive dining options and 
various modern facilities are all for presenting your 
sweet moments.


